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Protokół z XXVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu                                        

z dnia  16 grudnia 2021 roku. 

 

Czas trwania sesji: 

10:00 –11:28 

Miejsce: 

Sala sesyjna Urzędu Miejskiego w Ujściu, Plac Wiosny Ludów 2. 

Obradom przewodniczyła: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak. 

Liczba radnych biorących udział w posiedzeniu: 12 radnych. Nieobecni radni: radna Grażyna 

Rzeczycka, radny Hubert Polarczyk, radny Mariusz Podgórski – nieobecności usprawiedliwione.  

   

W sesji udział wzięli: 

Radni Rady Miejskiej: 

  1. Budzińska Agnieszka  

  2. Graś Julian 

  3. Kin-Zdzierela Jolanta 

  4.  Maślak Jan 

  5. Parecki Henryk 

  6. Piechocki Andrzej 

  7. Ponicki Tomasz 

  8. Rożek Roman 

  9. Sroka Jan 

  10. Skibiński Wojciech 

  11. Witczak Cecylia 

  12. Zachara Andrzej              

Pracownicy Urzędu Miejskiego:  

  1.Roman Wrotecki – Burmistrz Ujścia                 

  2. Beata Ima – Wiceburmistrz Ujścia                      

  3. Dorota Schwochert – Skarbnik Gminy i Miasta Ujście               
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Otwarcie sesji. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:00:00 do 00:01:38 ) 

O godz. 1000 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak na podstawie art. 20 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otworzyła obrady XXVI sesji Rady 

Miejskiej w Ujściu, witając pana Burmistrza Ujścia Romana Wroteckiego, panią Wiceburmistrz 

Beatę Imę, panią Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorotę Schwochert, oraz radnych Rady 

Miejskiej w Ujściu. 

 Lista obecności  stanowi załącznik  do niniejszego protokołu. 

       b) stwierdzenie quorum 

 

Przewodnicząca obrad oświadczyła, że na ustawowy stan 15 radnych, na sesji uczestniczy 12 

radnych, także jest quorum, które pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał i wniosków. 

Przewodnicząca poinformowała również radnych o obowiązku przestrzegania danych 

osobowych, tajemnicy służbowej i skarbowej. 

 

Lista  obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

      c)  przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że  porządek obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu 

otrzymali wszyscy radni. Zapytała, czy ktoś ma jakieś wnioski, uwagi dotyczące  porządku 

obrad. Z uwagi na ich brak oświadczyła, że otrzymany porządek obrad nie uległ zmianie i 

przystąpiła do kolejnego punktu obrad tj. do punktu 2.  

 

Porządek obrad : 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji 

b) stwierdzenie quorum 

c) przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 14 października 2021 r. 

3. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 listopada 2021 r. 

4. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta 

Ujście na lata 2022-2028 – projekt nr 1. 

a) przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przez Burmistrza lub osobę przez 

niego upoważnioną, 
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b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

c) przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, 

d) przedstawienie autopoprawek do projektu uchwały, 

e) podjęcie uchwały wraz z przyjętymi poprawkami. 

6. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok – projekt nr 2. 

a) przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przez Burmistrza lub osobę przez 

niego upoważnioną, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

c) przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, 

d) ustosunkowanie się Burmistrza do uwag, zastrzeżeń i wniosków, 

e) przedstawienie autopoprawek do projektu budżetu, 

f) dyskusja nad proponowanymi poprawkami, ich przegłosowanie, 

g) podjęcie uchwały budżetowej wraz z przyjętymi poprawkami. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2021 rok - projekt nr 3. 

8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad Zabytkami Gminy i Miasta Ujście 

na lata 2022-2025 – projekt nr 4. 

9. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ujściu 

na 2022 rok – projekt nr 5. 

10. Projekt uchwały w sprawie nabycia na rzecz mienia komunalnego Gminy Ujście 

nieruchomości położonej w Ługach Ujskich - projekt nr 6. 

11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Ujścia – projekt nr 7. 

12. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady Miejskiej w 

Ujściu oraz diet dla przewodniczącego organu wykonawczego jednostki pomocniczej – projekt 

nr 8. 

13. Informacja Burmistrza Ujścia na temat złożonych przez pracowników Urzędu Miejskiego w 

Ujściu oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy oświadczeń majątkowych za 2020 

rok. 

14. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Ujściu na temat złożonych oświadczeń 

majątkowych przez radnych Rady Miejskiej w Ujściu za 2020 rok.  
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15. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy i Miasta Ujście za rok szkolny 

2020/2021. 

16. Wnioski i interpelacje radnych. 

17. Zakończenie obrad.                

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej z dnia 14 października 2021 r.          

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 00:01:39 do 00:11:04). 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Zachara odczytał radnym informację dotyczącą 

protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 14 października 2021 roku.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała,  że protokół został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej oraz był wysłany do radnych  na skrzynki              

e-mailem. Zapytała, czy ktoś z radnych ma uwagi dotyczące protokołu z XXIV sesji Rady 

Miejskiej w Ujściu. Radni  nie wnieśli uwag do protokołu z XXIV sesji. Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Ujściu złożyła wniosek o przyjęcie powyższego protokołu bez odczytania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  12 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  przyjęła  protokół z XXIV sesji Rady Miejskiej w Ujściu  z dnia 14 

października 2021 roku.  

( Informacja z XXIV sesji Rady Miejskiej w Ujściu  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 1 listopada 

2021 r.                        

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 00:11:05 do 00:13:03). 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Zachara odczytał radnym informację dotyczącą 

protokołu z XXV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 listopada 2021 roku.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała, że protokół został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej oraz był wysłany do radnych  na skrzynki              

e-mailem. Zapytała, czy ktoś z radnych ma uwagi dotyczące protokołu z XXV sesji Rady 

Miejskiej w Ujściu. Radni  nie wnieśli uwag do protokołu z XXV sesji. Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Ujściu złożyła wniosek o przyjęcie powyższego protokołu bez odczytania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  12 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  przyjęła  protokół z XXIV sesji Rady Miejskiej w Ujściu  z dnia 14 

października 2021 roku.  

( Informacja z XXV sesji Rady Miejskiej w Ujściu  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
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Ad.4. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  00:13:04 do 00: 33:35). 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki przedstawił informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym tj. od 15 października 2021 do 15 grudnia 2021 roku. Radni nie wnieśli pytań 

do przedstawionej informacji. 

(Informacja Burmistrza stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

Ad.5. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i 

Miasta Ujście na lata 2022-2028 – projekt nr 1. 

a) przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przez Burmistrza lub osobę 

przez niego upoważnioną, 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 00: 33:36 do 00:37:48). 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert – Wieloletnia Prognoza Gminy i Miasta 

Ujście została opracowana na lata 2022-2028. Jeżeli chodzi o dochody bieżące jak i wydatki 

bieżące to  je zaplanowano na następującym poziomie: dla roku 2022 przyjęto wartości 

wynikające z projektu uchwały budżetowej na 2022, dla roku 2023 zaplanowano wzrost o 3,0 % 

w stosunku do poprzedniego roku, dla roku 2024 wzrost  o 2,7 % w stosunku do poprzedniego 

roku, a w latach 2025-2028 zaplanowano wzrost o 2,5 % w stosunku do poprzedniego roku. 

Ponadto dochody bieżące w 2023 roku zwiększono o dochody związane z podatkiem od 

nieruchomości z wiatraków o kwotę 1.000.000,00 zł. Jeżeli chodzi o wydatki bieżące, to je 

zaplanowano na przedsięwzięcia, które są ujęte w załączniku nr 2, podobnie wydatki majątkowe. 

Wskaźniki zadłużenia  wynikające z artykułu  243 ustawy o finansach publicznych jak i zapis z 

artykułu 242 ustawy, który mówi, że organ stanowiący nie może uchwalić budżetu, w którym 

wydatki bieżące są wyższe od dochodów bieżących powiększonych o przychody, o których 

mowa w artykule 217 ustęp 2 punkt 5,7 i 8 we wszystkich latach objętych Wieloletnia Prognozą 

Finansową zostały spełnione. Przedstawię sam projekt uchwały. Podstawa prawna §1. Uchwala 

się Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy i Miasta Ujście obejmującą dochody i wydatki 

bieżące, dochody i wydatki majątkowe, wynik budżetu, przeznaczenie nadwyżki lub sposób 

finansowania deficytu, przychody i rozchody budżetu, kwotę długu oraz spłatę oraz sposób 

sfinansowania spłaty długu zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. 2. Ustala się 

wieloletnie przedsięwzięcia finansowe, zgodnie z załącznikiem nr 2do niniejszej uchwały. §3 

ustęp1. Upoważnia się Burmistrza  do zaciągania zobowiązań: ppkt a) związanych z realizacją 

przedsięwzięć, o których mowa w§ 2, ppkt b) z tytułu umów, których realizacja w roku 

budżetowym i w latach następnych jest niezbędna dla zapewnienia ciągłości działania Gminy i 

których płatności wykraczają poza rok budżetowy. Ustęp 2. Upoważnia się Burmistrza do 

przekazywania uprawnień do zaciągania zobowiązań, o których mowa w ust.1 kierownikom, 

jednostek organizacyjnych Gminy. Ustęp 3. Upoważnia się Burmistrza do dokonywania zmian 

limitów i kwot wydatków na realizację przedsięwzięcia finansowego z udziałem środków  

europejskich albo środków, o których mowa w art. 5 ust.1 pkt 3 ustawy, w związku ze zmianami 

w realizacji tego przedsięwzięcia, o ile zmiany te nie pogorszą wyniku budżetu dla każdego roku 

objętego wieloletnią prognozą finansową. § 4. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi 

Ujścia. §5. Traci moc uchwała Nr XVIII/118/2020 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia10 grudnia 

2020 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Ujście na 
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lata 2021-2030 zmieniona uchwała Nr XXI/149/2021 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 czerwca 

2021 r., uchwałą Nr XXIV/181/2021 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 14 października 2021 r. i 

uchwała Nr XXV/182/2021 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 listopada 2021 r. § 6. Uchwała 

wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2022 roku. Dziękuję.  

Przewodnicząca obrad Cecylia Witczak – dziękuje bardzo, poproszę jeszcze o przedstawienie 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Ad. 5b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:37:49 do 00:38:40). 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert – uchwała Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 1 grudnia 2021 roku, w sprawie wyrażenia opinii o 

projekcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy i Miasta Ujście na lata 2022-2028. Skład 

Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu, działając na podstawie ustawy o 

regionalnych izbach obrachunkowych, wyraża o przedłożonym przez Burmistrza Ujścia 

projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta 

Ujście na lata 2022-2028 opinię pozytywną. Dziękuję. 

Przewodnicząca obrad Cecylia Witczak – dziękuje bardzo, przejdziemy do pkt. c)  

Ad.5c) przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska,                

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:38:41 do 00:40:28). 

Radny Andrzej Zachara Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Ujściu - opinia Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska dotycząca projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Ujście na lata 2022-2028. 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska - Rady Miejskiej 

w Ujściu na posiedzeniu połączonych Komisji tj. Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Ujściu oraz Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Ujściu, w dniu 15 grudnia 2021 roku szczegółowo zapoznała się z projektem 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Ujście na lata 2022 - 

2028.W wyniku głosowania: Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska 4 głosami "za",  0 głosów "przeciwnych",  0 głosów "wstrzymujących się " – 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Ujście na lata 2022 - 2028. Biorąc pod uwagę pozytywną opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu oraz pozytywną opinię połączonych Komisji, 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska wnosi o 

uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Ujście na lata 2022 - 2028  

zgodnie z projektem uchwały. 

Ad.5 d) przedstawienie autopoprawek do projektu uchwały, 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:40:29 do 00:42:06). 
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Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert – jest jedna autopoprawka, w załączniku nr 

2 dla przedsięwzięcia pod nazwą” usługi społeczne dla mieszkańców gminy Ujście, poprawa 

dostępu do usług społecznych, na terenie gminy, z okresem realizacji w latach 2019-2022 oraz 

limitem wydatków dla roku 2022 w kwocie 18.612,25 zł, poprawiono limit zobowiązań z kwoty 

151.238,76 zł na kwotę 18.612,25 zł. Dziękuję.  

Przewodnicząca obrad Cecylia Witczak – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję w tej sprawie, nie 

ma, zamykam dyskusję, autopoprawkę będziemy musieli przegłosować, także przystępujemy do 

głosowania. 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  12 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  przyjęła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Ujście na lata 2022-2028. 

 

Przewodnicząca obrad Cecylia Witczak- dziękuje bardzo, teraz przystępujemy do ppkt. e. 

Ad.5 e) podjęcie uchwały wraz z przyjętymi poprawkami. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:42:07 do 00:42:32). 

Przewodnicząca obrad Cecylia Witczak – kto, jest z państwa radnych za przyjęciem uchwały 

wraz z przyjętymi poprawkami, proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie przycisku. 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  12 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Ujście na lata 2022-2028 wraz z przyjętymi poprawkami. 

 

(Uchwała nr XXVI/183/2021 Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Ujście na lata 2022-2028, stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok – projekt nr 2. 

a) przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przez Burmistrza lub osobę 

przez niego upoważnioną,                    

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:42:33 do 00:51:58). 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert – budżet na 2022 rok opracowano zgodnie z 

wytycznymi Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej z dnia 14 października 2021 

roku. Dochody i wydatki opracowano  w zakresie i szczegółowości określonej w uchwale Rady 

Miejskiej w Ujściu Nr XLI/384/2010  z dnia 28 czerwca 2010 roku w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej. Plan dochodów ogółem stanowi kwotę 35.231.743,91 zł, w tym 

dochody własne stanowią 15.103.783,91 zł, dotacje celowe na zadania zlecone i zadania własne 

stanowią 5.348.261,00 zł, subwencja stanowi 9.794.854,00 zł, środki z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID, są to środki z programu Polski Ład, zaplanowano w kwocie 

4.956.245,00 zł, środki otrzymane z pozostałych jednostek zaliczanych do sektora finansów 
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publicznych, są to środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej, zaplanowano w kwocie 28.600,00 zł. Jeżeli chodzi o wydatki, to wydatki na 2022 rok 

zaplanowano w kwocie 36.544.807,79 zł  w tym: wydatki bieżące stanowią kwotę 29.381.024,55 

zł, na te wydatki składają się wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń w kwocie 

15.251.592,82 zł, dotacje w kwocie 2.499.545,00 zł, obsługa długu w kwocie 60.000,00 zł, 

pozostałe wydatki bieżące zaplanowano w kwocie11.569.886,73 zł, wydatki majątkowe stanowią 

kwotę 7.163.783,24 zł. Budżet zamknął się deficytem w kwocie 1.313.063,88 zł, i tak: przychody 

ogółem stanowią kwotę 1.913.063,88 zł, w tym: przychody z zaciągniętych  pożyczek  i 

kredytów na rynku krajowym w kwocie 1.010.500,00 zł, przychody z nadwyżki z lat ubiegłych w 

kwocie 902.563,88 zł, natomiast rozchody stanowią kwotę 600.000,00 zł, jest to spłata kredytu 

do Banku Spółdzielczego w Chodzieży w kwocie 300.000,00 zł,  i do Banku Gospodarstwa 

Krajowego w Warszawie, w kwocie też 300.00,00 zł. Zadłużenie gminy na koniec 2021 roku 

będzie stanowiło kwotę 2.400.000,00 zł, co stanowi 6,81% planowanych dochodów na 2021 rok. 

Plan przychodów i kosztów dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Ujściu, 

stanowi kwotę 5.113.600,00 zł, środki stanowiące fundusz sołecki zaplanowano w kwocie 

251.758,54 zł. Przedstawię teraz Państwu sam projekt uchwały budżetowej. Podstawa prawna.  § 

1. Ustala się dochody budżetu na  2022 rok w łącznej kwocie 35.231.743,91 zł,  z tego : dochody 

bieżące w kwocie 29.853.620,91 zł, dochody majątkowe w kwocie 5.378.123 zł, zgodnie z 

załącznikiem nr 1 i nr 3 do uchwały. § 2. Ustala się  wydatki budżetu na 2022 rok w łącznej 

kwocie  36.544.807,79 zł, z tego: wydatki bieżące w kwocie 29.381.024,55 zł, wydatki majątkowe 

w kwocie 7.163.783,24 zł, zgodnie z  załącznikiem nr 2 i nr 3 do uchwały.§ 3. Deficyt budżetu w 

kwocie 1.313.063,88 zł zostanie sfinansowany przychodami z tytułu zaciągniętych pożyczek i  

kredytów oraz przychodami z nadwyżki z lat ubiegłych. § 4. Określa się łączną kwotę 

planowanych przychodów w  załączniku nr 4 do uchwały. § 5. Określa się łączną kwotę 

planowanych rozchodów w załączniku nr 4 do uchwały. § 6. Ustala się zestawienie planowanych 

kwot dotacji udzielanych z budżetu Gminy: ppkt 1. dotacje dla jednostek sektora finansów 

publicznych, ppkt.2 dotacje dla jednostek spoza sektora finansów publicznych w załączniku nr 5 

do uchwały.§ 7. Określa się plany przychodów i kosztów samorządowych zakładów 

budżetowych w załączniku nr 6 do uchwały. § 8. Ustala się zakres i kwoty dotacji 

przedmiotowych  dla samorządowych zakładów budżetowych   w załączniku nr 7 do uchwały. § 

9. Dochody z wpływów z tytułu opłat i kar, o których mowa w art. 402 ust. 4-6 ustawy Prawo 

ochrony środowiska przeznacza się na finansowanie wydatków z zakresu ochrony środowiska             

w zakresie określonym ustawą zgodnie z załącznikiem nr 8 do uchwały. § 10. Dochody z tytułu 

wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych w kwocie 156.000 zł przeznacza się  

na realizację  programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych w  kwocie 

142.880 zł oraz  na realizację zadań określonych w programie przeciwdziałania narkomanii w 

kwocie 13.120 zł. § 11. Tworzy się rezerwy: pkt.1. ogólną w wysokości 52.000 zł, pkt.2. celową 

w wysokości 92.000 zł na realizację zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego. § 12.  

Wyodrębnia się fundusz sołecki według zestawienia wydatków z podziałem kwot oraz 

określeniem przedsięwzięć do realizacji poszczególnych sołectw w załączniku nr 9 do uchwały.  

§ 13. Określa  się limit zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek  w kwocie 

2.010.500 zł,  w tym na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu 

Gminy w kwocie 1.000.000 zł. § 14. Ustala się sumę 9.000.000 zł, do której Burmistrz może 
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samodzielnie zaciągać zobowiązania. „§ 15. Upoważnia się Burmistrza do: pkt.1. zaciągania 

kredytów i pożyczek  na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu 

Gminy do wysokości 1.000.000 zł; pkt.2. zaciągania kredytów i pożyczek, o których mowa w art. 

89 ust. 1 pkt 2-4 ustawy o finansach publicznych, określonych w załączniku nr 4 do uchwały; 

pkt.3. dokonywania zmian w budżecie polegających na przeniesieniach w planie wydatków 

między paragrafami i rozdziałami w ramach działu w zakresie wydatków na wynagrodzenia ze 

stosunku pracy oraz  wydatków majątkowych; pkt.4. dokonywania zmian w planie dochodów i 

wydatków związanych ze: ppkt. a) zmianą kwot lub uzyskaniem płatności przekazywanych z 

budżetu środków europejskich, o ile zmiany te nie pogorszą wyniku budżetu, ppkt. b) zmianami 

w realizacji przedsięwzięcia finansowanego z udziałem środków europejskich albo środków, o 

których  mowa w art. 5 ust. 1 pkt 3, o ile zmiany te nie pogorszą wyniku budżetu, ppkt. c)  

zwrotem płatności otrzymanych z budżetu środków europejskich; pkt. 5. lokowania wolnych 

środków budżetowych na rachunkach bankowych w innych bankach niż bank prowadzący 

obsługę budżetu; pkt.6. przekazania uprawnień kierownikom jednostek organizacyjnych do 

zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i latach 

następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające 

płatności wykraczają poza rok budżetowy. § 16. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi. 

§ 17. Uchwała wchodzi w życie z dniem  1 stycznia 2022 r. i podlega publikacji w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. Dziękuję. 

Przewodnicząca obrad Cecylia Witczak- dziękuję bardzo, przechodzimy do pkt. b. 

 

Ad. 6 b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:51:59 do 00:52:45). 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert - uchwała Składu Orzekającego  

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 1 grudnia 2021 r.  w sprawie wyrażenia 

opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy i Miasta Ujście na 2022 rok. Skład Orzekający 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu działając na podstawie ustawy o regionalnych 

izbach obrachunkowych wyraża o przedłożonym przez Burmistrza Ujścia projekcie uchwały 

budżetowej Gminy i Miasta Ujście na 2022 rok opinię pozytywną. Dziękuję.                                                                                                        

Ad. 6 c) przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska, 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:52:46 do 00:54:09). 

Radny Andrzej Zachara Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Ujściu- Opinia Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska dotycząca projektu uchwały budżetowej na 

2022 rok. Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska - Rady 

Miejskiej w Ujściu na posiedzeniu połączonych Komisji tj. Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Miejskiej w Ujściu oraz Komisji 

Rewizyjnej, w dniu 15 grudnia 2021 roku szczegółowo zapoznała się z projektem uchwały 

budżetowej na 2022 rok. W wyniku głosowania: Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, 
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Rolnictwa i Ochrony Środowiska  stosunkiem głosów 4 „za”, 0 „przeciwnych”, 0                          

„ wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Biorąc pod uwagę pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu oraz 

pozytywną opinię połączonych Komisji, Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska wnosi o uchwalenie budżetu na 2022 rok zgodnie z projektem uchwały.  

Dziękuję. 

Przewodnicząca obrad  Cecylia Witczak – dziękuję, chciałam jeszcze przypomnieć, że wczoraj 

odbyły się komisje, i wszystkie projekty uchwał  zostały przez komisje przyjęte jednogłośnie. 

Otwieram dyskusję, czy ktoś chciałby zabrać głos -  nikt,  w takim razie przechodzimy do pkt. d. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:54:10 do 00:54:30). 

Ad. 6 d) ustosunkowanie się Burmistrza do uwag, zastrzeżeń i wniosków. 

Przewodnicząca obrad  Cecylia Witczak - uwag i zastrzeżeń nie ma, w takim razie przechodzimy 

do następnego punku. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:54:31 do 00:54:39). 

Ad. 6 e, f ) przedstawienie autopoprawek do projektu budżetu - dyskusja nad 

proponowanymi poprawkami, ich przegłosowanie. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:54:40 do 00:54:49). 

Przewodnicząca obrad  Cecylia Witczak – autopoprawek też nie ma,  w takim razie 

przechodzimy do następnego punktu.  

Ad. 6 g) podjęcie uchwały budżetowej wraz z przyjętymi poprawkami. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:54:50 - do 00:55:54). 

Przewodnicząca obrad  Cecylia Witczak – tutaj nie będzie z poprawkami - podjęcie uchwały 

budżetowej na rok 2022. Przystępujemy do głosowania, kto jest za przyjęciem projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu na 2022 rok, jest to projekt nr 2, proszę o podniesienie ręki i 

przyciśnięcie przycisku.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  12 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  podjęła uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok. 

 

(Uchwała nr XXVI/184/2021 Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie uchwały budżetowej na 2022 

rok, stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Przewodnicząca obrad  Cecylia Witczak udzieliła głosu Burmistrzowi Ujścia,  panu Romanowi 

Wroteckiemu.  

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od  00:55:55 do 00:57:09). 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – Szanowni Państwo, tylko krótko, pragnę podziękować za to, 
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że, Państwo ten budżet przyszłoroczny przyjęli – projekt tego budżetu.  W swoim imieniu, w 

imieniu wszystkich osób które pracowały ciężko nad tym, żeby się spiął, żeby pewne 

oczekiwania w nim się znalazły, pani Skarbnik, pani Burmistrz oraz wszystkich zaangażowanych 

kierowników i pracowników, bo ta praca była w tym roku, jak i w każdym niełatwa, ale mam 

nadzieję, że przyszłoroczne, spowodują, że pani Skarbnik nie będzie musiała zarywać tyle nocy, 

jak to było w tym roku, bo tak ta praca niestety od środka wygląda, natomiast dziękuję  też za 

kulturę,  w jakiej prace nad tym budżetem się odbyły, dlatego, że i te dyskusje, które były 

wczoraj i te pytania i te wątpliwości były zawsze w taki sposób przekazywane, że pokazują, że 

po prostu potrafimy się szanować, co w nie każdym samorządzie występuje,  i  za to dzisiaj i za 

ta uchwałę, nie tylko za tą uchwałę, chcę po prostu Państwu podziękować. Dziękuję bardzo. 

 

Ad.7. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2021 rok - projekt nr 3. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:57:10 do 01:02:07). 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert -   projekt był omawiany szczegółowo na 

wczorajszych komisjach, pozwolę sobie przedstawić sam projekt uchwały. Podstawa prawna.§ 1 

pkt 1) w § 1  zwiększa się plan dochodów o kwotę 2.042.868,42 zł do kwoty 38.611.653,32 zł,        

z tego:  dochody bieżące w kwocie 37.175.179,58 zł, dochody majątkowe w kwocie 1.436.473,74 

zł zgodnie  z załącznikiem nr 1; punkt 2) treść załącznika nr 1 uchwały Nr XVIII/119/2020 Rady 

Miejskiej w Ujściu z dnia 10 grudnia 2020  roku  zostaje zmieniona zgodnie z załącznikiem nr 1 do 

niniejszej uchwały; punkt 3) w § 2  zwiększa się  plan wydatków o kwotę 342.868,42 zł do kwoty 

39.312.805,17 zł, z tego: wydatki bieżące w kwocie 35.188.337,54 zł, wydatki majątkowe w 

kwocie 4.124.467,63 zł zgodnie  z załącznikiem nr 2; punkt 4) treść załącznika nr 2 uchwały Nr 

XVIII/119/2020 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 grudnia 2020   roku  zostaje zmieniona zgodnie 

z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały; punkt 5) załącznik nr 3 uchwały Nr XVIII/119/2020 

Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 grudnia 2020  roku określający dochody i wydatki związane z 

realizacją zadań z zakresu administracji rządowej zleconych gminie i innych zadań zleconych 

ustawami w 2021 r. oraz dochody budżetu państwa związane z realizacją zadań zleconych 

jednostkom samorządu terytorialnego w 2021 r. zostaje zmieniony zgodnie z załącznikiem nr 3  do 

niniejszej uchwały; punkt 6) § 3 do uchwały budżetowej otrzymuje nowe brzmienie: „§ 3. Deficyt 

budżetu w kwocie 701.151,85 zł zostanie sfinansowany  przychodami wynikającymi  z rozliczenia 

środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub 

zadania finansowanego z udziałem tych środków oraz przychodami z tytułu wolnych środków,         

o których mowa  w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy i nadwyżki z lat ubiegłych”; punkt 7) załącznik nr 4 

uchwały Nr XVIII/119/2020 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 grudnia 2020   roku określający 

przychody i rozchody budżetu w 2021 r. otrzymuje nowe brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 4 do 

niniejszej uchwały; punkt 8) załącznik nr 5 uchwały Nr XVIII/119/2020 Rady Miejskiej w Ujściu z 

dnia 10 grudnia 2020   roku określający zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z 

budżetu w 2021 roku otrzymuje nowe brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 5 do niniejszej 

uchwały; punkt 9) załącznik nr 6 uchwały Nr XVIII/119/2020 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 

grudnia 2020 roku  określający plany przychodów i kosztów samorządowych zakładów 

budżetowych na 2021 rok otrzymuje nowe brzmienie  zgodnie z załącznikiem nr 6 do niniejszej 

uchwały; punkt 10) w § 10 zwiększa się  dochody z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż 
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napojów alkoholowych o kwotę 156 zł do kwoty 156.222 zł i zwiększa się wydatki na realizację 

programu profilaktyki  i rozwiązywania problemów alkoholowych o kwotę 156 zł do kwoty 

121.670 zł. § 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. § 3. Uchwała obowiązuje 

z dniem podjęcia. Dziękuję.  

Przewodnicząca obrad  Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję, czy ktoś, chciałby zabrać 

głos, nie ma chętnych, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  12 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  podjęła uchwałę w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 

(Uchwała nr XXVI/185/2021 Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie zmian uchwały budżetowej na 

2021 rok, stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad Zabytkami Gminy i 

Miasta Ujście na lata 2022-2025 – projekt nr 4. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:02:08 do 01:04:03). 

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima – również projekt tej uchwały - obszernej, został wczoraj 

szczegółowo na wszystkich komisjach omówiony, w związku z tym pozwolę sobie tylko 

przedstawić sam projekt uchwały. Na podstawie art. 7 ust.1 pkt 9, art.18 ust. 2, pkt 15 ustawy      

z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oraz art. 87 ust.3 ustawy z dnia 23 lipca 2003 

roku o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami, po uzyskaniu pozytywnej opinii 

Wielkopolskiego    Wojewódzkiego  Konserwatora Zabytków, Rada Miejska w Ujściu uchwala, 

co następuje: §1. Przyjmuje się „ Gminny Program Opieki nad Zabytkami Gminy i Miasta Ujście 

na lata 2022 -2025”, stanowiący załącznik nr 1 do uchwały. § 2. Wykonanie uchwały powierza 

się Burmistrzowi Ujścia. § 3. Uchwała  wchodzi  w życie  z dniem 1 stycznia 2022 roku i podlega 

ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego.  

Przewodnicząca obrad  Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję, nie ma, zamykam 

dyskusję, przystępujemy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  12 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad 

Zabytkami Gminy i Miasta Ujście na lata 2022-2025. 

 

(Uchwała nr XXVI/186/2021 Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad 

Zabytkami Gminy i Miasta Ujście na lata 2022-2025, stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Ujściu na 2022 rok – projekt nr 5. 
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( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:04:04 do 01:06:30). 

Radny Henryk Parecki Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  Rady Miejskiej w Ujściu – projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ujściu na 

2022 rok. Podstawa prawna. § 1. Zatwierdza się plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

Ujściu na rok 2022 stanowiący załącznik do niniejszej uchwały. § 2. Uchwała wchodzi w życie z 

dniem podjęcia. Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. Punkt 1. Analiza sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy i Miasta Ujście za 2021 r. w celu 

wydania opinii do absolutorium dla Burmistrza Ujścia – II kwartał 2022 r. Punkt 2. Kontrole 

problemowe:  kontrola wykorzystania dotacji podmiotowej przekazanej UDK i WDK z budżetu 

gminy za 2021 rok i I półrocze 2022 roku. W roku 2022 Komisja Rewizyjna spotykać się będzie 

zgodnie z planem pracy oraz dodatkowo w zależności od potrzeb. Dziękuję.  

Przewodnicząca obrad  Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję, nie ma, zamykam 

dyskusję, przystępujemy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  12 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Ujściu na 2022 rok. 

 

(Uchwała nr XXVI/187/2021 Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie zatwierdzenia planu Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ujściu na 2022 rok, stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad.10. Projekt uchwały w sprawie nabycia na rzecz mienia komunalnego Gminy Ujście 

nieruchomości położonej w Ługach Ujskich - projekt nr 6. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:06:31 do 01:08:10).    

            

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima -  również projekt tej uchwały był procedowany na 

posiedzeniach komisji,  w związku z tym przedstawię sam projekt, nie będę czytała podstawy 

prawnej. § 1. Wyraża się zgodę na nabycie na rzecz mienia komunalnego Gminy Ujście w drodze 

nieodpłatnego przekazania przez Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa, Oddział Terenowy w 

Poznaniu działki oznaczonej numerem ewidencyjny 318/1 o powierzchni 218 m2  położonej w 

Ługach Ujskich, zapisanej w księdze wieczystej nr PO1H/00028436/3, prowadzonej przez Sąd 

Rejonowy w Chodzieży IV Wydział Ksiąg Wieczystych.  Nieruchomość zostanie przeznaczona 

pod drogę. §2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. §3. Uchwała obowiązuje 

z dniem podjęcia. Dziękuję. 

Przewodnicząca obrad  Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję, nie ma chętnych, 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  12 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  podjęła uchwałę w sprawie nabycia na rzecz mienia komunalnego 

Gminy Ujście nieruchomości położonej w Ługach Ujskich. 
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(Uchwała nr XXVI/188/2021 Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie nabycia na rzecz mienia 

komunalnego Gminy Ujście nieruchomości położonej w Ługach Ujskich stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad.11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Ujścia – projekt 

nr 7. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od  01:08:11 do 01:10:10).  

Przewodnicząca obrad  Cecylia Witczak – chciałam tylko przypomnieć,  ze wczoraj na komisjach 

była obszerna dyskusja na ten temat i  projekt uchwały zaopiniowany został pozytywnie. 

Poproszę panią Wiceburmistrz Miasta i Gminy Ujście panią Beatę Ima o przedstawienie projektu 

uchwały. 

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima – również nie będę czytała podstawy prawnej, tak jak 

powiedziała pani Przewodnicząca projekt ten był przedmiotem obrad komisji Rady, w związku z 

tym przedstawię sam projekt.  § 1.1. Ustala się miesięczne wynagrodzenie dla Burmistrza Ujścia, 

na które składają się: wynagrodzenie zasadnicze w wysokości – 10.250,00 zł, dodatek funkcyjny 

w wysokości –  3.150,00 zł. Ponadto Burmistrzowi Ujścia zgodnie z właściwymi przepisami 

przysługuje: dodatek specjalny, dodatek za wieloletnią pracę, nagrody jubileuszowe i dodatkowe 

wynagrodzenie roczne. § 2. Traci moc uchwała Nr XXXI/234/2018  Rady Miejskiej w Ujściu z 

dnia 27 czerwca 2018 roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Ujścia. § 3. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem  podjęcia z mocą obowiązującą od dnia 1 sierpnia 2021 r. 

Dziękuję.  

Przewodnicząca obrad  Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję, czy ktoś chciałby zabrać 

głos, nie ma chętnych, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  12 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza 

Ujścia. 

 

(Uchwała nr XXVI/189/2021 Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 

Burmistrza Ujścia stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad.12.  Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady 

Miejskiej w Ujściu oraz diet dla przewodniczącego organu wykonawczego jednostki 

pomocniczej – projekt nr 8. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od  01:10:11 do 01:14:28). 

Przewodnicząca obrad  Cecylia Witczak – chciałam też przypomnieć,  ze wczoraj na komisjach 

też była obszerna dyskusja na ten temat i  projekt został przyjęty. Poproszę panią Wiceburmistrz 

o przedstawienie projektu uchwały.   
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Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima -  nie będę przedstawiała również podstawy prawnej, 

przeczytam sam projekt uchwały. § 1. W uchwale Nr XVII/128/2016 Rady Miejskiej w Ujściu z 

dnia 9 grudnia 2016 r. w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady Miejskiej w Ujściu oraz diet dla 

przewodniczącego organu wykonawczego jednostki pomocniczej (zmienionej uchwałą nr 

X/74/2019 z dnia 26 września 2019 r.)  wprowadza się następujące zmiany: po pierwsze § 1 ust.1 

otrzymuje brzmienie : „§1.1. W związku z wykonywaniem mandatu radnego, w zależności od 

pełnionych funkcji, radnym Rady Miejskiej w Ujściu, zwanej dalej Radą  przysługują w ciągu 

miesiąca diety w następujących wysokościach: Przewodniczący Rady – 1.560,00 zł, 

Wiceprzewodniczący Rady  – 845,00 zł,  Przewodniczący  Komisji  Rady  – 715,00 zł, Zastępca 

Przewodniczącego Komisji Rady – 650,00 zł, Radny – 585,00 zł. Punkt 2, do § 3 dodaje się ust.3 

w brzmieniu: „ Dieta za miesiąc grudzień danego roku wypłacana jest w ostatni dzień roboczy 

tego miesiąca”. § 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. § 3. Uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia i ma zastosowanie do diet należnych od 1 sierpnia 2021 r. 

dziękuję. 

Przewodnicząca obrad  Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję. 

 

Radny Julian Graś – dziękuję, pani Przewodnicząca, wysoka Rada, wczoraj właśnie głosowałem 

za tym żeby się wstrzymać, ponieważ uważam, że jednostką pomocniczą, największą jednostką 

pomocniczą również są sołtysi, i tu jako jeden sołtys w  radzie, stronię za sołtysami, żeby 

również objęła ich ta podwyżka i temu głosowałem, jak głosowałem, ale po krótkiej rozmowie z 

panią  Przewodniczącą, mi obiecała, że w przyszłości uwzględnią to, i uważam, że będę głosował 

„za”, ponieważ  Kruszewo, jako tu parafia nasza, skupia większość wiosek z gminy Czarnków,  

tam mam kontakt ze sołtysami bardzo bliski w większości, i to w niedzielę, i tam właśnie takie są 

opinie, że sołtys teraz otrzyma 1.000 zł, średnia taka wioska jak Kruszewo,  

 

Przewodnicząca obrad  Cecylia Witczak – panie radny, przerwę panu, nie ma w porządku obrad 

na temat sołtysów, tak jak powiedziałam, będzie taki projekt, będziemy na ten temat rozmawiać, 

dzisiaj w porządku obrad takiej uchwały nie ma. 

 

 Radny Julian Graś - Ja chciałem dać przykład, jak już nie mogę, to dziękuję bardzo. 

 

Przewodnicząca obrad  Cecylia Witczak – to przykład, to Ja nie wiem, jaki to jest przykład. 

Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma więcej chętnych, to  zamykam dyskusję, przystępujemy do 

głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  12 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  podjęła uchwałę w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady 

Miejskiej w Ujściu 

 

(Uchwała nr XXVI/190/2021 Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady 

Miejskiej w Ujściu, stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
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Ad. 13. Informacja Burmistrza Ujścia na temat złożonych przez pracowników Urzędu 

Miejskiego w Ujściu oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy oświadczeń 

majątkowych za 2020 rok. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:14:29 do 01:16:18). 

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima – w imieniu Burmistrza Ujścia przedstawiam informację. 

Zgodnie z art. 24 h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Burmistrz 

Ujścia przekłada Radzie Miejskiej w Ujściu informacje z przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych Zastępcy Burmistrza, Sekretarza i Skarbnika Gminy Ujście, kierowników 

gminnych jednostek organizacyjnych oraz pracowników wydających decyzje administracyjne w 

imieniu Burmistrza. Burmistrz Ujścia dokonując analizy oświadczeń uprawiony jest wyłącznie 

do porównania treści analizowanego oświadczenia oraz załączonej kopii PIT – zeznania o 

wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym, z treścią uprzednio złożonych oświadczeń 

majątkowych oraz dołączonymi kopiami PIT. Do złożenia w 2021 r. oświadczeń majątkowych za 

2020 rok zobowiązanych było łącznie 13 osób. W wyniku analizy złożonych oświadczeń 

ustalono, że złożone oświadczenia majątkowe wniesiono w wymaganym terminie. Nie ujawniono 

nieprawidłowości w złożonych oświadczeniach, które uzasadniałyby do wystąpienia do 

właściwego organu kontroli skarbowej z wnioskiem o dokonanie kontroli oświadczenia 

majątkowego. Jeden egzemplarz złożonego oświadczenia majątkowego wraz z kopią PIT 

przesłany został właściwemu, ze względu na miejsce zamieszkania osoby składającej 

oświadczenie majątkowe, urzędowi skarbowemu. Oświadczenia majątkowe zostały także 

udostępnione na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Ujściu.  Dziękuję.  

 

Przewodnicząca obrad Cecylia Witczak – dziękuję, przechodzimy do punktu 14.  

 

Ad.14. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Ujściu na temat złożonych 

oświadczeń majątkowych przez radnych Rady Miejskiej w Ujściu za 2020 rok.  

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:16:19 do 01:18:08). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - zgodnie z art. 24 h ust.4 ustawy o 

samorządzie gminnym radni zobowiązani są  co roku  w terminie do 30 kwietnia złożyć swoje 

oświadczenie majątkowe, według stanu na dzień 31 grudnia roku poprzedniego. Oświadczenie 

majątkowe za 2020 rok  Przewodniczącej Rady Miejskiej w Ujściu zostało przesłane wg 

kompetencji do Wojewody Wielkopolskiego w celu dokonania jego analizy  a  oświadczenia  14 

radnych wraz z załącznikami przekazano w dniu 21 czerwca 2021 roku Naczelnikowi Urzędu 

Skarbowemu w Pile. Kopie oświadczeń majątkowych 15 radnych przekazano Burmistrzowi 

Ujścia celem  zamieszczenia ich w Biuletynie Informacji Publicznej. W dniu 01 lipca 2021 roku 

wpłynęła od Wojewody Wielkopolskiego informacja o złożonym przez Przewodniczącą Rady 

Miejskiej w Ujściu oświadczeniu majątkowym, według stanu na dzień 31 grudnia 2020 r. W dniu 

26 października 2021 roku wpłynęła od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pile informacja na 

temat analizy oświadczeń majątkowych, z której wynika, że w przypadku 6 radnych ujawniono 

drobne nieprawidłowości. W stosunku do stwierdzonych nieprawidłowości  nie podjęto żadnych 

działań z uwagi na brak wpływu na wysokość zobowiązania podatkowego. Ujście, dnia 15 .11. 

2021 r. Dziękuję. 
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Ad.15. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy i Miasta Ujście za rok 

szkolny 2020/2021. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od  01:18:09 do 01:18:46). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – ta informacja była wczoraj też 

obszernie dyskutowana i myślę, że nie ma potrzeby tutaj  przedstawiać jakieś dodatkowej 

informacji, chyba, że ktoś chciałaby zabrać głos do tej informacji, to bardzo proszę. Nie ma 

chętnych, to przechodzimy do następnego punktu.  

Ad.16. Wnioski i interpelacje radnych.  

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:18:47 do 01:27:51). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – czy ktoś chciałby zabrać głos, nie 

ma chętnych. 

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima  - pani  Przewodnicząca, jeżeli  nie ma chętnych wśród  

radnych, to ja bym chciała  przekazać jedną informację Wysokiej Radzie, którą mam obowiązek 

przekazać, w związku z obowiązującymi przepisami w tym zakresie.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – bardzo proszę. 

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima -  zgodnie z rozporządzeniem Ministra Sprawiedliwości z 

dnia 1 czerwca 2010 roku w sprawie podmiotów w których jest wykonywana kara ograniczenia 

wolności, oraz praca społeczno- użyteczna,  na podstawie opinii Prezesa Sądu Rejonowego, 

Burmistrz ma obowiązek wskazania podmiotu, w którym będzie realizowana kara nieodpłatnie 

dozorowanej pracy i pracy społeczno-użytecznej, i o tym wskazanym podmiocie ma również 

obowiązek  poinformować  Wysoką Radę. W związku z tym przedstawię państwu opinię Prezesa 

Sądu Rejonowego w Chodzieży, która wpłynęła do nas 26 października br. Skierowana została 

do pana Burmistrza i na podstawie § 2 ust. 1 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 1 czerwca 

2010 r. w sprawie podmiotu, w których jest wykonywania kara ograniczenia wolności oraz pace 

społeczno-użyteczne, uprzejmie informuję, że w 2022 roku,  Sąd Rejonowy w Chodzieży 

przewiduje orientacyjne  zapotrzebowanie w zakresie wykonywania prac porządkowych przez 

skazanych od 20 do 40 godzin miesięcznie w przeliczeniu na jednego skazanego w dotychczas 

współpracującym Zakładem Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w liczbie do 30 skazanych 

miesięcznie. Jednocześnie na podstawie § 3 ust. 2 wspomnianego wcześniej rozporządzenia 

proszę o potwierdzenie wskazanych wyżej podmiotów lub przedstawienie nowych, jako 

odpowiedzialnych za wykonywanie prac przez skazanych. W podpisie Prezes Sądu Rejonowego i 

w odpowiedzi na ta opinię Prezesa Sądu rejonowego w Chodzieży, pan Burmistrz przekazał 

informację, że w dalszym ciągu ta kara będzie realizowana przez  Zakład Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Ujściu. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – dziękuję bardzo. 

 

Radny Julian Graś – cieszymy się, że właśnie w naszej wiosce, w Kruszewie , Bronisławki, we 

Węglewie powstanie  ta farma wiatrowa i skorzystamy również z tego dobrodziejstwa, że 

będziemy mieli drogi utwardzone, ale mam też taka uwagę, tutaj do władz naszych, że są 
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porośnięte gałęzie dość duże, zwłaszcza przy drodze lipowej, za Kruszewem, czy tam będzie 

utwardzona – nie wiem, przy to będzie obowiązek naszej gminy , te gałęzie pociąć. Na dzień 

dzisiejszy nawet kombajnami jest kłopot przejechać. Ja kawał drogi obciąłem sam w żniwa, bo  

naprawdę było trudno, żeby to dokonać i to uwzględnić.  Również cieszę się, że salę wreszcie 

będziemy mieli po wielkich latach,  już tyle lat się ubiegałem, że ta sala sportowa była, żeby 

korzystały dzieci, uważam, że i mieszkańcy też. Jest to duża inwestycja i dzięki ty właśnie 

naszym wspólnym ludziom. Chciałem też zwrócić uwagę na drogi, ponieważ drogi mamy dość 

dobre porobione, przykładowo ten łącznik tak zwany na ulicy Towarowej z Lipową, tam 

powinny być jakieś znaki postawione, bo teraz nie wiadomo, kto pierwszy ma wyjechać, tu jest 

asfalt, tu asfalt. Jednocześnie mieszkańcy mi zwrócili uwagę,   na ulicy  Dworowej do Lipowej, 

tam też powinien być znak, bo ludzie jadą, jak to siwe mówi na prawo kaduka, kto większy, kto 

szybciej i tam też powinien być,  zgodnie z przepisami, moim zdaniem, żeby to jakoś 

uwzględnić. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – dziękuję bardzo, udzielam głosu 

panu Burmistrzowi, bardzo proszę. 

 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – jeśli chodzi o ta pierwszą kwestie, to tutaj mogę powiedzieć, 

że, raczej powinnyśmy być optymistami, bo sam inwestor zwrócił się do nas, że w najbliższym 

czasie, będzie tam lustracja m.in. tych drzew  i tego zakrzaczenia, które jest tam bliżej 

Bronisławek, bo inaczej po prostu nie są wstanie przewieźć samych tych elementów do tych 

wiatraków, także wygląda na to, że oni w tym okresie martwym wegetacyjnym jeszcze sami te 

prace, oczywiście po uzgodnieniach z nami wykonają. Co do kwestii tutaj tego pierwszeństwa 

itd.,  to wiadomo, pewne przepisy obowiązują, ale myślę, że tutaj po zaopiniowaniu, zwrócimy 

się do komisji powiatu, która opiniuje te organizacje ruchu, o to,  żeby się do tego  odnieśli, i 

myślę, że, to nie będzie najmniejszym problemem żeby tam pewne regulacje tam wprowadzić.  

To chyba już wszystkie były pytania – tak. Szanowni Państwo, jak jestem już przy głosie, to po 

pierwsze chcę podziękować za podjęte uchwały dzisiaj, jedna z nich dotyczyła też i mojej osoby, 

i jeszcze raz dziękuję za to, że to się odbyło na poziomie, na jakim odbyć się powinno- tak,  czyli 

dyskusji, rozmowy a nie jakiś niewłaściwych zachowań  i za to jeszcze raz dziękuję.  Kończy się 

ten rok, rok, który na pewna dla wielu był ciężki, dla wielu przyniósł stratę w rodzinach, 

natomiast, no,  tak chyba jesteśmy już skonstruowani, że powinnyśmy bardziej z optymizmem 

patrzeć niż tylko się martwić, zawsze pamiętać o tych, którzy byli nam bliscy. Patrzymy jak 

zawsze z nadzieją na ten nadchodzący, chcę podziękować za tegoroczną pracę, tym bardziej, że, 

jak już  Państwo wiedzą,  lub za chwilę się dowiedzą,  brak pewnego porozumienia w  jednym z 

naszych samorządów tutaj w powiecie pilskim, wczoraj doprowadził do przesilenia  i doskonale 

to pokazuje, jak ważna jest współpraca  na linii Wójt, Burmistrz, Prezydent, a Przewodniczący, 

Przewodnicząca Rady, do czego może doprowadzić niewłaściwa relacja pomiędzy tymi dwoma 

podmiotami życia samorządowego, poczytają sobie pewnie Państwo dzisiaj i być może zobaczą 

nawet w mediach,  jak wczoraj odwołano Przewodniczącego, który, no, nie tak, chyba prowadził 

pewne sprawy, natomiast,  takie sytuacje zawsze powodują psucie samorządu i złą atmosferę i 

nie chcę być teraz protekcjonalny, ale pani Przewodniczącej chcę podziękować, za to, co robi, bo 

nigdy nie odmówiła mi, rozmowy, pomocy, zrozumienia i otwartości na sprawy gminy, nie na 

moje sprawy, tylko na sprawy gminy i zawsze ta relacja była budująca i wspierająca i za to,  pani 

Przewodnicząca, chcę pani podziękować, oczywiście wszystkim radnym także, natomiast 

Państwo tego  często nie widzą, ale  Przewodniczący,  Przewodnicząca Rady, na naprawdę dużo 
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pracy, tej kuchni nie widać, jak wiele spotkań trzeba odbyć, żeby, sesja, czy komisje potem 

wyglądały jak wyglądają, więc za to dziękuję Państwu wszystkim bez wyjątku, Życzę na te 

święta trochę oddechu od tego wszystkiego, co nas ostatnio otacza, żebyście Państwo byli 

zdrowi, wasi bliscy, wszyscy nasi mieszkańcy, nasi rodacy, ale,  żeby po prostu życzę sobie i 

państwu, żeby wróciła normalność, taka normalność, a z nią,  szacunek do drugiej osoby i no cóż, 

bądźmy optymistami i bądźmy zdrowi, wszystkiego dobrego na te święta i cały nadchodzący rok. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – jeżeli mogę, to Ja też chciałabym 

podziękować wszystkim Państwu Radnym za współpracę, bo rzeczywiście pracujemy wszyscy, 

nie ma jakieś kłótni, jest efekt, także jest to bardzo miłe i za to bardzo dziękuję,  i jeżeli zbliżamy 

się do końca, to na nadchodzące  Boże Narodzenie, chciałam złożyć Państwu życzenia, 

zdrowych, pogodnych, wesołych świąt, żeby nikt nie chorował, żebyśmy się wszyscy spotykali 

jak najdłużej razem, bo nigdy nie wiadomo, co może nas jeszcze spotkać, także dużo, dużo 

zdrowia życzę Państwu. Dziękuję.  

 

Ad. 17. Zakończenie obrad. 

  

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od  01:27:51 do 01:28:05). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak  -  w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamykam XXVI sesję Rady Miejskiej w Ujściu,  bardzo dziękuję wszystkim za 

przybycie.  

Zakończenie XXVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu o godzinie 11:28 . Imienny wykaz wszystkich 

głosowań w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 

G. Chułek          Przewodnicząca    

                          Rady Miejskiej w Ujściu 

    

        /-/ Cecylia Witczak 
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